
 
  

Protokoll fört vid Upplands Bowlingförbunds styrelsemöte den 6 augusti 2024 
via Teams 19:00 – 20:05 
  

1. Mötets öppnande 
Ordförande Bertil Pettersson öppnade möte och hälsade alla välkomna.   
 

2. Fastställande av dagordning 
Utsänd dagordning godkändes och lades till handlingarna. 

 
3. Val av justerare 

Lidia Svedberg 
 

Närvarande 
Bertil Pettersson 
Peter Tidbeck 
Lidia Svedberg 
Robert Cedervall 
Mikael Olsson 
Gunnel Söder 
Johan Lindström från punkt 8  

 
Frånvarande 
 

 
4. Föregående protokoll 

Punkten utgår då vi inte haft något styrelsemöte efter årsmötet och 
konstituerande styrelsemötet efter årsmöte, båda protokollen är justerade.  

 
5. Extra årsmöte 

Skatteverket har godkänt vår ansökan om att ändra verksamhetsår/räkenskapsår 
till 1 juli – 30 juni från 1 april – 30 april. 
 
Styrelsen beslutar att kalla till ett extra årsmöte måndagen den 9 september 
klockan 19.00 och det sker digitalt.  
 
Det extra årsmötet kommer ha en punkt som handlar om att ta beslut om 
reviderade stadgar pga. ändring av verksamhetsåret/räkenskapsåret. 
 
Peter får i uppdrag kallar till detta årsmöte som ska ske senast sju dagar före 
mötet samt uppmana alla föreningar att deltaga. Stadgeändringar kräver bifall av 
minst 2/3-delar av antalet angivna röster vid mötet.  
  
 

6. SDF Svealands konferens 30 augusti – 1 september 
Bertil gick igenom vad som kommer att diskuteras vid årets konferens. 



Peter skickar anmälningslänk och preliminärt program till styrelsen så att de som 
kan delta kan anmäla sig senast 7 augusti 2024 klockan 12.00. 
 
Beslutade även att bjuda in Gustaf Stangrund och André Lek Herdin till den 
planerade SDF Svealands ungdomskonferens som äger rum mellan 9 – 12 den 1 
september 2024, som kan ses som en fortsättning på den ungdomsledarkonferens 
som arrangerades av SvBF i februari 2024. 
 

7. Distriktsmästerskapen 
Denna punkt flyttas till styrelsemötet den 1 september klockan 13.00.  
 
Mötet kommer fokusera på planering av våra DM för säsongen 2024–2025 och ta 
beslut om eventuella ändringar. Under mötet diskuterades bland annat att se över 
HCP-reglerna och ta bort begränsningen på antalet damer till finalerna utan att 
alla damer som kvalar får spela finalen, detta då det blir färre och färre damer 
som spelar finalen.  
 
Peter fick i uppdrag att skicka ut en enkät till hallarna för att fråga vilka DM de är 
intresserade av samt att vi även detta år är villiga att betala 35 kronor / serier för 
våra DM.  

 
8. Övriga ärenden 

Bertil informerade att det planeras för ett projekt med RF/SISU Uppland (Emma 
Svensson) som finansierar detta projekt som handlar om att erbjuda gratis 
bowling vid ett antal tillfällen för tjejer och killar i så kallade utsatta områden. 
 
Projekt Rörelsesatsning i skolan med RF/SISU Uppland är under uppstart. 
 
Den Upplandsligan (motsvarande Stockholmsligan) är en punkt som fortfarande är 
aktuell men innan något beslut tas i frågan ska en förfrågan gå ut till våra 
föreningar hur de ser på en sådan liga. 
 
Bertil frågade vad som var sagt gällande de tröjor vi köpt in till våra ungdomar 
och juniorer som ska används vid tävlingar där vi betalar startavgifterna. Det som 
är sagt är att de endast ska användas vid sådana tävlingar samt att tröjorna alltid 
ska tvättas ihop och inte med något annat för att inte tappa färg. Bertil ställde 
frågan för han hade sett en spelare som tränade i en sådan tröja. 
Bertil fick i uppdrag att prata med Lisa Hellsten om reglerna kring tröjorna 

 
9. Nästa möte 

Söndag 1 september 2024 klockan 13 digitalt. 
Peter skickar ut kallelse till mötet.  
 

10. Avslutning 
Bertil tackade alla för visat intresse och avslutade mötet klockan 20:05 

 
Vid tangenterna  

 
Peter Tidbeck 
 
Justeras av 
 
Bertil Pettersson         Lidia Svedberg  
Ordförande          Justeringsperson 
 

Protokollet är justerat via mejl av Bertil Pettersson och Lidia Svedberg  
den 1 september 2024. 


